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Protokół 

z III Sesji Rady Gminy Poświętne, która odbyła się w dniu 29 listopada 2018 r. w sali 
konferencyjnej urzędu gminy w godzinach 902-1020 

 
 
Szczegółowy przebieg posiedzenia transmisja z posiedzenia Rady Gminy Poświętne w dniu 

29.11.2018 r. 

Posiedzenie otworzył i prowadził radny Wiechecki Przewodniczący Rady Gminy, który 

powitał zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum władne do 

podejmowania prawomocnych uchwał ( 15 radnych obecnych ). Na sekretarza posiedzenia 

wybrano radnego Bogdana Kacprzaka – wyraził zgodę. 

Poniższy porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie – protokół głosowania w załączeniu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Wybór Sekretarza Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z I i II sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z analizy oświadczeń majątkowych radnych.  

6. Informacja Wójta Gminy z analizy oświadczeń majątkowych pracowników urzędu gminy. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018 wynikająca z 

art.5a, ust. 4 ustawy o systemie oświaty. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy, 

b) w sprawie ustalenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa do obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Poświętne w roku 2019, 

c) w sprawie stawek podatku od nieruchomości, 

d) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, 

e)  w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych dla mieszkańców z terenu Gminy Poświętne, 

f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Poświętne na lata 2018 – 2029, 

g) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

9. Interpelacje. 

10. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.3. Protokoły przyjęto jednogłośnie – lista głosowania w załączeniu 

Ad.4. Pan Franas Wójt Gminy przedstawił informację z działalności pomiędzy sesjami. 

- pytań nie było 

Ad.5. Radny Wiechecki Przewodniczący Rady przedstawił informację z analizy oświadczeń 

majątkowych radnych. 

- pytań nie było 

Ad.6. Pani Grzybek Sekretarz Gminy przedstawiła informację Wójta Gminy z analizy 

oświadczeń majątkowych pracowników urzędu gminy i kierowników jednostek podległych. 
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Ad.8.a. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy omówiła pani 

Grzybek Sekretarz Gminy 

- uwag nie wniesiono 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – lista głosowania w załączeniu. 

Ad.8.b. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 

do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Poświętne w roku 2019 omówiła pani 

Kośka Skarbnik Gminy. 

- uwag nie wniesiono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – lista głosowania w załączeniu. 

Ad.8c.Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości omówiła pani Kośka 

Skarbnik Gminy, 

- uwag nie wniesiono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – lista głosowania w załączeniu. 

Ad.8.d. Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

omówiła pani Kośka Skarbnik Gminy, 

- uwag nie wniesiono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – lista głosowania w załączeniu. 

Ad.8.e. Projekt uchwały  w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych dla mieszkańców z terenu Gminy 

Poświętne omówiła pani Szufladowicz zastępca kierownika GOPS, 

- uwag nie wniesiono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – lista głosowania w załączeniu. 

Ad.8.f. Projekt uchwały  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Poświętne na lata 2018 – 2029 omówiła pani Kośka Skarbnik Gminy, 

- uwag nie wniesiono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – lista głosowania w załączeniu. 

Ad.8.g. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018 omówiła pani Kośka 

Skarbnik Gminy. 

- uwag nie wniesiono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – lista głosowania w załączeniu. 

Ad.9. Nie było 

Ad.10. Radny Kacprzak omówił proces ustalania wysokości podatków jaki miał przebieg na 

posiedzeniu komisji wspólnej. 

- pan Wiechecki sołtys Dęby podniósł kwestie związane z rolnictwem, zaapelował o wsparcie 

podejmowanych działań przez rolników. 

- pani Grzybek Sekretarz Gminy stwierdziła, że ani rada ani Wójt nie mogą ingerować w 

sprawy poruszone przez sołtysa, zadeklarowała zaproszenie przedstawicieli odpowiednich 

instytucji związanych z rolnictwem na posiedzenia rady. 

- radny Kacprzak Bolesław stwierdził, że spotykał się już z tymi problemami i niewiele da się 

zrobić administracyjnie, nawet przez odpowiednie instytucje. 
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O godzinie 1020 radny Wiechecki Przewodniczący Rady Gminy zamknął posiedzenia Rady 

Gminy Poświętne. 

Protokołował 
Przewodniczył 

Bolesław Kośka 
Kazimierz Wiechecki 


